阅读申明

- 1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网,版权归原作者所有。如读者和版权方有任何异议请及时告之,我们将妥善解决。
- 2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译,其目的是协助用户阅读,该译文无法自动跟随原稿更新,同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获得更精准的信息。
- 3.本站提供的产品资料,来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等,其内容可能存在描 叙上的差异,建议读者做出适当判断。
- 4.如需与我们联系,请发邮件到marketing@iczoom.com,主题请标有"数据手册"字样。

Read Statement

- 1. The datasheets and other product information on the site are all from network reference or other public materials, and the copyright belongs to the original author and original published source. If readers and copyright owners have any objections, please contact us and we will deal with it in a timely manner.
- 2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the English datasheets. Its purpose is for reader's learning exchange only and do not involve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.
- 3. All product information provided on the website refer to solutions from manufacturers' technical support or users the contents may have differences in description, and readers are advised to take the original article as the standard.
- 4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark the subject with "Datasheets" .

APPLICA			DARD												
		PERATING MPERATUR	E RANGE	-40°C TO +90°C(909	%RH MAX	· ILIVII LIV	ATUR	RISTIC		-40°C TO +90°C(90 5 O Ω (O TO			0%RH MAX)		
RATING	PC	WER		w		CHARAC'							6 GHz)		
	PE	CULIARIT	1		APPLICA CABLE				-WS5033 (WHITE) :KURABE INDUSTRIAL C				O.,LTD.		
				SPEC	IFICA	TIONS	3						,		
	ГЕМ				REQUIREMENTS						Тат	AT			
CONSTR			TEST METHOD												
GENERAL EX			VISUALLY AND BY MEASURING INSTRUMENT.					ING TO [DRAV	VING.			×	×	
MARKING			CONFIRMED VISUALLY.										×	×	
ELECTR	IC	CHARA	CTERISTICS										•		
CONTACT RESISTANCE			1 0 mA MAX (DC OR 1000 Hz).					CENTER CONTACT 1 1 6 $$ m Ω MAX.						×	
								OUTER CONTACT 3 7 $m\Omega$ MAX.						×	
INSULATION RESISTANCE			100 V	5	5 0 0 MΩ MIN.						×	×			
VOLTAGE PROOF			200 V	A MAX. NO	NO FLASHOVER OR BREAKDOWN.						×	×			
VOLTAGE STANDING WAVE RATIO			FREQUE	VSV	VSWR 1.3 MAX.						→	_			
			FREQUE	VSV	VSWR 1.4 MAX.						一 ^				
INSERTION LOSS			FREQUE			_		dB MAX	X .		_	_			
MECHA	VIC	AL CHA	RACT	ERISTICS		<u> </u>									
CABLE CLAMP			APPLYING	1	① NO WITHDRAWAL AND BREAKAGE OF										
ROBUSTNESS (AGAINST CABLE PULL)			AT 7		CABL	.E. REAKAG	- 0-	OL AMB			×	-			
COUN	ΙT	DE	SCRIPTION	ON OF REVISIONS	DESIGNED					CHECKED		DATE			
Δ															
REMARK			•				АРІ		APPROVED		NK. NINOMIYA		14. ()5. 14	
RoHS (COV	/IPLIANT.				CHECKED		MT. KANEKO			14. (05. 14			
							DESIGNE		ED	MS. MATSUMOTO			14. (14. 05. 13	
Unless otherwise specified				refer to JIS C 5402 / IEC-60512.			DRAWN		'N	MS. MATSUMOTO			14. (05. 13	
Note QT:Qualification Test AT:Assurance Test X:Applicable Test DRAWING NO.							ELC4-357220-03								
HS.			PECIFICATION SHEET			PART NO.				-2LP-04K1T-AC- (•	Γ	
		HIR	OSE EI	LECTRIC CO., LTD.		CODE NO	10. CL3		321	21-6165-9-03			Δ	1/1	